
Aarhus d. 12. 6. 2023 
 

Referat af afdelingsmøde i Almenbos afd. 10 og 51  
d. 12. juni 2023 

 
1. Valg af dirigent og referent 

            Dirigent: Peter Jensen, Referent: Keld Sørensen, 13, 3. th 
            Stemmeudvalg: Lis og Lene 
 

2. Godkendelse af forretningsorden 
           Godkendt 
 

3. Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 
 
          Skriftlig beretning er udsendt med revideret dagsorden. 
          Vaskeriet er overgået til leasing.  
          Den nye elevator er finansieret af Almenbos dispositionsfond. 
          Ca. 600 har besvaret brugertilfredshedsundersøgelsen: Ca. 70% var tilfredse   
          eller meget tilfredse Kun udsendt elektronisk, da det er meget ressource -   
          krævende med papir. Det er et ønske, at fremtidige undersøgelser 
          også udsendes på papir. 
          Beretningen blev enstemmigt vedtaget 
 

4. Godkendelse af afdelingernes budget 2024 samt fremlæggelse af 
afdelingernes regnskab 2022 

 
        Fremlægges af Steffen Espersen fra Almenbo 
           Afd. 10' budget blev godkendt 
           Afd. 51' budget blev godkendt 
          Regnskaberne for 2022 blev fremlagt. 
 

5. Behandling af indkomne forslag 
  
          1. Forslag fra Magdolna Thomsen, Åbenrågade 19, 2. tv (ang. ambulancer) 
               Ambulancefolk ringer til naboer for at komme ind i opgangen. 
               Forbered at din nabo kan/vil hjælpe. 
               Forslaget blev frafaldet. 
 
          2. Forslag fra Magdolna Thomsen, Åbenrågade 19, 2. tv (ang. havelodder) 
              Forslaget blev frafaldet. 
 
          3. Forslag fra Magdolna Thomsen, Åbenrågade 19, 2. tv (ang. drivhus) 
               Debat om sikkerhed for beboerne. Afdelingsbestyrelsen bedes arbejde på 
               forslag til ”lunt” ophold 
               Forslaget blev forkastet 
 
      
     6. Valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen 
 
         På valg er: Morten Nygaard 

          Morten blev genvalgt med applaus 



 
    7.  Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen 
 

           Vibeke fortsætter som 1. suppleant 
        Ann Birgitte fortsætter som 2. suppleant 
 
     8. Eventuelt (afslutning) 
           Defekt belægning på altangang. 
 
           Følgende vil hjælpe ved jubilæet d. 19. 8.: 
           Lis Smed 
           Jørgen Smed 
           Keld med forberedelser 
 
           Afdelingsbestyrelsen bedes undersøge muligheder for at etablere halvtag  
           over den nye ladcykelparkeringsplads. 
 
           Flere ønsker papirorientering ved fremtidige digitale undersøgelser o. l. 
 
             Ved udskiftning af vinduer i afd. 10  
           Kan der etableres små soveværelsesvinduer i afd. 10? 
 
           Er der garagemulighed for sjældent brugte cykler, så de ikke tager plads fra 
           hverdagscyklerne i cykelrummene? 
 
           Dirigenten takkede for god ro og orden på mødet 
 
 
          Referent:  
 
         Keld Sørensen         


